

2025-2026 年度

N.4 班參觀香港兒童探索博物館

Hong Kong Children's Discovery Museum Visits

班級(Class) : N.4

舉行地點(Venue) : 香港兒童探索博物館

Hong Kong Children's Discovery Museum

活動目標(Target)

1. 幼兒透過進行水的實驗認識水的特性
2. 讓幼兒在遊戲中學習，培養他們自主學習的態度



1. Children can learn about the properties of water through water experiments.
2. Children can learn through play and cultivate their attitude towards independence.

活動簡介(Activity Overview)

為了讓幼兒透過實驗認識水的特性，並培養探究的精神及自主學習的態度，本校於 2026 年 4 月 17 日(星期五)帶領 N.4 幼兒參觀香港兒童探索博物館，透過不同的實驗學習水循環、水流動的特性及水動力等知識。

In order to let children understand the properties of water through experiments and cultivate their curiosity and self-learning attitude, our school led N.4 children to visit the Hong Kong Children's Discovery Museum on April 17, 2026 (Friday). Through various experiments, they learned about the water cycle, the properties of water flow, and hydrodynamics.

